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Protokoll 
 

 

Styrelsemöte Linghems SK Fotbollssektion 

 
Tid & plats 2018-06-07, klockan 19:45, Lingheden 

Närvarande 
 

 

Gunnar Axelsson GA Ordförande             

Mikael Ekman ME Sekreterare, Anläggningen 

Jan Exius JE Ungdomsansvarig 

Anneli Ingvarsson AI Inköpsansvarig 5o7-manna 

Magnus Pettersson MP Kassör 

Rolf Öhlin RÖ Anläggningen 

Ej närvarande Lena Renholm LR Utbildningsansvarig 

Jan Exius JE Ungdomsansvarig 

Föregående 
protokoll 

- Inga anmärkningar. 

Ekonomi - MP redovisade, deltagaravgifterna låga förmodligen p g a HS ej vidarefört 
inbetalningarna ännu. 

Inköp& Mtrl - Inköpen under kontroll, lite kvar av fripengen att nyttja. 
- Mycket restnoterat som inte levererats ännu. 
- Intersport har påpekat att en hel del har beställts men hänger kvar i butik. 
- Hagman får uppgift att jaga sponsor till ett ”LSK-tält” som lagen kan nyttja. 
- 2 st beachflaggor är beställda.  

Sponsring - Några skyltar kvar att fakturera och någon ska ner. 
- Ska finnas en banderoll att sätta upp för sponsring Bröderna Bladin. 

Anläggning - Stölderna fortsätter och totalt har det nu varit 4 st inbrott! på kort tid plus 
att någon tog pantburkar för ett värde av några futtiga hundralappar. 
häromdagen. Nytt larm och kamera kommer sättas upp. 

- Staket uppsatt! 
- 7-mannalagen vill krita Himnaplan själva så en genomgång har hållits. 
- Dressjord beställt och levereras imorron, även C-plan och nya planen 

kommer dressas. 
- Hagman har satt ihop ett förslag hur vi ska kunna få bättre ordning och 

städat på anläggningen. Förslaget antogs och bifogas till protokollet. 
- Portalen – som innan den hamnade vid Lingheden ursprungligen stått i 

Tallbergaparken öster om Hackefors när Arne Hardes hade sin storhetstid - 
kommer att fixas till i sommar. 

- Det behövs hjälp med anläggningen under säsongen. Alla kollar i sina 
nätverk och RÖ jagar Arbetsförmedlingen för eventuell extra resurs.  

- KVAR: Material för nya bås på A-plan finns – GA har kollat och det finns en 
person som kan hjälpa till att bygga. 

- KVAR: Bullerplattor – JE fortsätter fundera på lösning. 

http://www.linghemssk.se/
http://www.laget.se/LSKFOTBOLL
http://linghemssk.se/resursbokning/roschedule.php
https://digitaltmuseum.se/021016932305/orig-text-tallberga-tallbergaparken-anlades-i-borjan-av-1940-talet-av-landeryds
https://arkland.wordpress.com/2008/04/02/arne-hardes-orkester-1955/
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Utbildning - SISU:s blankett för utbildningsbidrag finns på väggen i lilla mötesrummet. 
ÖFF:s utbildningar annonseras på adressen: 
http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/ 
Ledare som vill gå kurser kontaktar utbildningsansvarig - LR. 

Fotbollsskolan - Arrangemanget för årets fotbollsskola kom igång väldigt sent och alla har 
inte uppmärksammats om inbjudan vilket sannolikt gjort att antalet 
deltagare blivit lågt – så här långt 64 deltagare och 14 st ungdomsledare. 

Linghemscupen - Inbjudan är upplagd och årets cup ordnas 11-12 augusti 2018 

Herrsenior - GA rapporterade att det går bra för LSK men trenden med färre spelare/lag 
generellt i fotbollen fortsätter. 

Damsenior - Under kontroll. 

Ungdom (5 o 7-
manna) 

- Framöver måste vi få med representant(er) från ungdomskommittén på 
sektionsstyrelsens möten. 

- KVAR: GA kommer kalla till möte för att fånga upp de som går upp i 11-
manna. 

Östra Nätverket - Inget att rapportera denna gång, nästa möte blir i september. 

Övrigt - Den 12/6 kommer det vara ett nytt samrådsmöte kring bro/tunnel/infart i 
församlingshemmet och då är det viktigt att LSK representerar. 

- Lagen måste senast 9:e juli gå in på laget.se och godkänna sina aktiviteter 
eller radera dem om de inte genomförts. Kansliet kommer sedan skriva ut 
dem och skicka in - så lagen behöver inte skriva under längre. 

- ME letar fram skrivningarna om GDPR och vidarebefordrar till 
arrangörerna av Linghemscupen respektive fotbollsskolan.  

- Linghemsdagen lyckad med bra väder och ett barnlopp som lockade över 
80 st, vi vill genomföra det nästa år igen. Det mesta lyckat i övrigt. 
Till nästa år får dock gymnastiksektionen se till att ställa upp med egna 
vuxna som fixar transport av grejer om de ska ha prova på eller uppvisning. 

- Till Valborgsfirandet vid Gripvallen kom fler besökare än väntat med tanke 
på det usla vädret och även brasan tog fart till slut. Firandet genomfördes 
som planerat – dock utan fyrverkeri eller liknande som avslutning då 
rislampor var omöjligt med tanke på väderleken. 
Det var också en del strul med bemanning och det slutade som vanligt med 
att några i fotbollsstyrelsen fick plocka in på Lingheden sent på kvällen. Det 
gick inte att hitta elkablarna för att får fram el men som tur var kunde det 
lånas ihop lite hastigt. Var föreningens elkablar har tagit vägen är dock 
fortfarande oklar då de borde förvaras tillsammans med elcentralen.  

- Svar på bygglovet har kommit med besked att det inte behövs något 
bygglov, men då det är närmare än 50 meter från vägen krävs tillstånd från 
annan instans GA och ME försöker ta redan på hur det ska gå till. 

- KVAR: GG har lovat ordna ett nytt möte med kommunen. 
- KVAR: GG kallar till möte med sektionsrepresentanter samt Himnabadet 

för att lägga upp en plan för fortsatt dialog med kommunen. 
- KVAR: GA skapar en visionsgrupp för anläggningen. 

Nästa möte - Nästa styrelsemöte torsdag 16:e augusti kl 19.00-21.00 på Lingheden. 

- Kommande möten torsdagarna 6:e september, 4:e oktober, 8:e november, 
6:e december.  

Vid protokollet: Mikael Ekman, LSK Fotboll 

  

http://www.linghemssk.se/
http://www.laget.se/LSKFOTBOLL
http://linghemssk.se/resursbokning/roschedule.php
http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/
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BILAGA – förslag från Hagman  
 
 

Snyggt och fräscht på Lingheden  
 

 

Hej jag har under en period upplevt att man ofta när man kommer till lingheden får ta hand 

om andra skräp och att man får rätt till och återställa på flera olika sätt. Jag hör även att det är 

andra som upplever det med. Jag är ofta nere på lingheden och då är det inte återställt efter 

match och träning vilket jag tänkte att vi skulle försöka få ordning på. Det som jag upplev 

som händer är att folk blir irriterade och sedan så slarvar man till nästa gång själv. 
 
 

 

(Vi ska göra det svårt att göra fel och lätt att göra rätt) 

 
Vad ska vi göra:  
Jag kommer att städa och göra allt till det ursprungsläget som vi bestämmer att vi ska ha. 

Sedan så kommer jag att ta ett foto på rum eller plats hur det ska se ut när man lämnar och till 

det en skriftlig rutin i anslutning till platsen/ rummet som berättar hur man ska gör efter att 

man varit i omklädningsrum, klubbhus eller vad det kan vara. 

 

Vad kommer detta att innebära? 

Det som vi med hjälp av detta sätt gör är att vi gör det enkel för alla att återställa till det 

ursprungsläget som vi har bestämt att vi ska ha. Alla får göra lite och det är alltid snyggt och 

fräscht. Vi behöver inte få några interna  konflikter,   våran personal på lingheden kommer 

inte behöva ta hand om andras skit och det kan då istället fokusera på att som det ska göra och 

inte behöva bli irriterade. 

 

Här ska de genomföras. 

Klubbhuset 

kiosken 

Alla omklädningsrum 

A-planen 

B-planen 

Små planerna 

Runt Planerna 

Boll förrådet 

 

 

 

 

 

Vad kommer vi behöva/kostnad 

Städ utrustning 

Papperskorgar 

Städmedel 

Tejp 

http://www.linghemssk.se/
http://www.laget.se/LSKFOTBOLL
http://linghemssk.se/resursbokning/roschedule.php
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Plastfickor 

Skrivare papper 

mm 

 

 

Ansvarig för projekt och Genomförandet: 

 

Johan Hagman 

Städar upp med hjälp av någon eller några 

Gör rutinen hur det ska vara 

Fotar och plastar in 

Skriver ihop ett utskick som bettan mailar ut till alla berörda 

 

Fotbollsstyrelsen 

Tar fram med Johan ursprungsläget på Lingheden hur det ska se ut. 

Informerar den berörda personalen 

 

 

Hoppas att ni kommer vilja genomföra detta och som jag skriver så kommer inte ni behöva 

göra så  mycket utan mest ta ett beslut under styrelsemöte som ni har 2018 -06- 07 och gärna 

återkoppla till mig omgående när mötet är slut 

 

Bästa hälsningar 

Johan Hagman 

0706-588 378  
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